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Politicko-ekonomické uspořádání Evropy v podobě Evropské unie podléhající
autoritativnímu vedení Evropské komise se stále ukazuje jako naprosto likvidační a v
budoucnosti má vést k postupnému odebrání veškerých pravomocí jednotlivých vlád. Snaha
o vytvoření obdoby Spojených států je zjevná, nicméně nejde o přesnou kopii. Záměrem vládnoucích
liberálů je vytvořit jednotný právní a ekonomický systém tak, aby se bývalé samostatné staly
pouhými vazaly a postrádaly by své vlastní ústavy a zákony. Už nyní je většinovou činností
parlamentů implementace směrnic vydaných v Bruselu, které jsou povyšovány nad místní zákony.
Důkazem je velmi těžký boj Čechů a Moravanů za právo na vlastnictví zbraně.

Zbabělost a zaprodanost našich politických elit je zjevná. Proti těmto praktikám v Parlamentu
České republiky se staví většinou SPD, které má ve svých řadách několik lidí, které zajímá osud naší
země, čerstvě také Trikolóra. Ta se konečně i po tlaku zevnitř strany rozhoupala k zjištění, že by bylo
vhodné zahájit přípravy k opuštění EU. Paradoxně tuto změnu v přístupu naznačila Natálie
Vachatová, která sice patří k úzkému vedení, nicméně bychom to spíše očekávali od Václava Klause
ml. či poslankyně Majerové-Zahradníkové. Přesto lze považovat tuto vlaštovku za první náznak
změny uvažování, které od Trikolóry její členové očekávali dříve. Je škoda, že to přišlo až poté, co pár
schopných lidí odešlo. Trikolóra tak ztratila nejen šikovné jedince, ale zároveň rok, kdy na českém
odchodu z EU mohla postavit část své kampaně a zároveň připravovat prezentaci způsobu, jak to
udělat.

Evropská komise zatím v závětří poskytovaném covidem-19 usilovně pracuje na dalších
převratných plánech na změnu Evropy. Podařilo se jí převzít moc a utváří nové normy, dle
kterých by měla Evropa v následujících rocích fungovat. Rozhodně se nevzdala migrace. Přestože jí
do tohoto tématu hází vedle Polska a Maďarska nově vidle i Francie, Brusel si jede nadále svou.
Francouzi po starších i čerstvých zkušenostech už ztrácí se svými muslimskými občany trpělivost,

https://cz24.news/jindrich-kulhavy-ideologie-nas-zlikviduje/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-ideologie-nas-zlikviduje/


přičemž za to může především radikalizace mladé generace vyznávající Alláha. Bohužel právě tato
nádherná země je důkazem toho, jak rychle se šíří islám na nově obsazeném území a muslimská
populace už je stejně rozšířená jako černošská v USA a pohybuje se kolem 10ti %. A to už je problém.
Nová pravidla nahrazující systém kvót, na která přistoupil Andrej Babiš, jsou však opět stejně
nepřijatelná, jako ta původní, protože de facto umožňují na naše území přidělovat čekatele na
deportaci, o které, jak už nějakou dobu víme, nikdo nestojí a většinou mají za sebou rozsáhlou
kriminální minulost, navíc je jejich mateřské státy odmítají přijmout. Mohou se tedy u nás vcelku
snadno zabydlet, zvláště když jim naše úřady budou poskytovat nadstandardní apanáž.

Druhou prioritou je tzv. Green New Deal, tedy ekologický paskvil budoucnosti Evropy. Ten
nás zasáhne především ekonomicky a teprve teď si ochutnáme správný příděl liberalismu a zeleného
šílenství. Nejcitelnější zásah pocítí automobiloví nadšenci, pro které končí období svobody. Ta je
ukrajována už déle v podobě mnoha omezení, například rychlosti, parkování, hluku či dokonce
zákazů používání svých vozidel – motocykly nesmí do některých alpských oblastí, zakazuje se vjezd
starších vozidel do měst, apod… Nicméně ekoteroristé jdou ještě dále. Pomocí elektroniky chtějí
ubrat rozsah možností ovládat řidičům vozidlo a plánují přechod na autonomní řízení a elektropohon.
Časem se uživatelé automobilů stanou pasivními pasažéry a budou nahrazeni soustavou počítačů,
gps modulů a jejich prostor pro rozhodování o vlastním já se přiblíží nule.

S elektrifikací dopravy souvisí i rušení stávajících zdrojů elektrické energie. Likvidací
tepelných elektráren dosáhne Brusel skokového zdražení této komodity. Přitom fyzika a matematika
jasně říkají, že pokud by skutečně přechod z ropy na elektřinu právě v dopravě měl proběhnout tak,
jak si Leyenová a spol představují, budou v Evropě chybět desítky zdrojů energie s kapacitou naší
jaderné elektrárny v Temelíně. Jak toto chtějí eurokomisaři vyřešit, to je záhadou i pro ty největší
odborníky. Papír snese mnohé, ale toto už přesahuje hranice logického myšlení. Možná jde o
důsledek přílišné feminizace evropského politického vedení, ženská logika se jen málokdy vešla do
rozmezí fyzikálních a matematických zákonů. Jisté je, že i jen pokus naplnit zelenou ideologii náš
kontinent prostě zničí. A platí to i pro ostrovní království, které EU opustilo.

Pouhé dvě ideologie mohou naprosto zdevastovat jednu z nejvyspělejších částí planety.
Naprosto nesmyslná čísla chrlená z ústředí mají lidi přesvědčit o nutnosti zasáhnout. Přestože hlavní
znečištění planety vzniká v Africe a části Asie, šílení evropští politici chtějí začít zachraňovat planetu
v Evropě. A jako vždy, na komára vytáhli největší kanón. Pokud jim komár neuletí, jistě ho zasáhnou.
A přitom zboří dům, ve které se nacházel. A my jen….čumíme a posloucháme.
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